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Engedjenek meg néhány gondolatot a nem is olyan távoli jövÅ‘ terveirÅ‘l valamint a mögöttünk hagyott esztendÅ‘rÅ‘l, mely nem
szÅ±kölködött történésekben, és bizony sokunk türelmét, kitartását próbára tette. Adott jót, vidámat, néha keserédest. Az
óév második fele meglepte a világot, hiszen kiderült - a király meztelen &ndash; és a mesés gazdagság nem is igaz.
Nem a valóságot inkább az álmokat követi, s csupán kalandoroknak áll az ilyen rend.....persze csak egy rövid ideig. 
 

A tengeren túl pénzintézetek, nagyvállalatok, majd pedig az értéket teremtÅ‘ kisember rogytak térdre. Lehet ez
figyelmeztetÅ‘ jel a  mértéktelen fogyasztásért, a gátlástalan halmozásért?  Tény viszont, hogy a világnak a másik
fele is fizet majd. Azok is kiknek az egész színjátékhoz az égadta világon semmi közük nem volt. Így búcsúzott hát az
óév, hogy aztán az újesztendÅ‘ mindjárt frissiben szembesíthesse térségünk lakóit a ténnyel, mely szerint igencsak
sebezhetÅ‘ek vagyunk így télvíz idején, hiszen a vezeték keleti végén a dolgok nem a megszokott forgatókönyv szerint
történnek. Persze a kontinensnek az említett  részén tudjuk, az adott szó a szerzÅ‘dések furcsa, sajátos értelmezése
egyáltalán nem meglepÅ‘. Egy dolognak viszont kétségtelen, hogy jót tett ez a huzavona. Idehaza mindenki
elgondolkodhatott kiszolgáltatottságunkon, az egy pilléren nyugvó energiaellátás gyengeségein.  ÉrtendÅ‘ persze
mindez a kontinens, az ország, de a települések, városok, falvak szintjén is. Persze vannak azért jó hírek is.
Városunkban évek óta elmaradt tervek látszódnak célba érni. Gondolok itt elsÅ‘sorban az államilag támogatott
bérlakások építésére, vagy a tisztán kereskedelmi, piaci okokból megépülÅ‘ Sobiesky lakópark körüli történésekre. Az elsÅ‘
esetben sok függ majd a támogatásra beadott tervezet sikerétÅ‘l, elbírálásától, a második esetben inkább arról volt szó,
miként tudott a város megoldást találni a közmÅ±vesítés kivitelezésére úgy, hogy az úgymond nem került pénzébe.
További jó hír a szlovák alapiskola, valamint a Bartók utcai óvoda épületeinek felújítását célzó projektumok elkészülte, és
beadása. A közvilágítás takarékosabbá tételét célzó tervezet most készül és remélhetÅ‘en a februári határidÅ‘ így
tartható lesz. Sorolhatnám még a 2009-es esztendÅ‘re jóváhagyott beruházások terveit, de mindez már egy hónapja
megtalálható a városi portálon, /www.sturovo.sk/ ill. Oravetz Ferenc képviselÅ‘társam a Hídlap hasábjain tételesen
tárgyalta a múlt évi novemberi testületi ülés ez irányú döntéseit. Meg kell említenem az árvízvédelmi gát elkészültét,
mely egyszer s mindenkorra megoldja városunk árvízgondjait, ill. az egészségügyi központ  épületének felújítását. Az
elÅ‘bbi mögött a környezetvédelmi tárca tervezete és az unió adófizetÅ‘inek pénze, az utóbbi megvalósulásának hátterében az
elÅ‘zÅ‘ választási idÅ‘szak megyei önkormányzata, ill. annak akkori párkányi megyei képviselÅ‘i, valamint az intézmény
vezetÅ‘i állnak. Javítanivaló is van bÅ‘ven, hiszen fÅ‘leg nyáron túlterheltek az útjaink, elhanyagolt és gondokkal küzd
a hulladékgazdálkodás, a közbiztonság terén gyakoriak az éjszakai randalírozások, rongálások. A városi sport
egyesület nagyobb anyagi támogatással is el tudná képzelni mindennapjait, a hÅ‘ellátás a jelenlegi bázisán hosszú
távon valószínÅ±leg nem lesz olcsóbb, nem beszélve a néhai &bdquo;nagy testvér&ldquo;
&bdquo;megbízhatóságáról&ldquo;, a városi fürdÅ‘ben további jelentÅ‘s fejlesztésekre lenne szükség, a járdák és utak közt -
 bár évente újulnak meg egyes szakaszok &ndash; még bÅ‘ven találunk felújításra éretteket. Természetesen az
elképzelések és a jelen valósága közötti szakadék áthidalása leginkább anyagi lehetÅ‘ségeink függvénye, és hát annak
mi módon tudunk a közeljövÅ‘ben forrásokhoz jutni, eredményesen pályázni, önrészt finanszírozni, és egyáltalán
hatékonyan gazdálkodni a meglévÅ‘ lehetÅ‘ségekkel. A fent leírtak alapján talán érzékelhetÅ‘, hogy a döntéshozók és
a döntés végrehajtói gyakorta nehéz feladat elÅ‘tt kényszerülnek állni, hiszen szinte mindig volna hova
&bdquo;nyújtózkodni&ldquo; a &bdquo;takaró&ldquo; meg szinte soha nem &bdquo;ér addig&ldquo; ameddig az ember
kívánná. A teljesség igénye nélkül ennyi volna talán a rövid, általam fontosnak tartott eseményleltár a közelmúlt, és
a jövÅ‘ év városi fejlesztéseirÅ‘l, akadályairól, arról mivel lehetünk elégedettek és hol szorít a cipÅ‘.    

Tisztelt Párkányiak!

Engedjék meg, hogy átlépve az óév küszöbét ezúton, a városi lap hasábjairól köszöntsem önöket, és kívánjak eredményes,
békés, sikerekben gazdag, boldog újesztendÅ‘t mindannyiuknak.                                                                                                                           Szép Rudolf, alpolgármester 
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